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31 March 2014 / 31 mars 2014 

 

IOTC CIRCULAR 2014–31 / CIRCULAIRE CTOI 2014–31 

 

 

Dear Sir/Madam, 

 

SUBJECT: CONCERNING THE SUBMISSION OF THE STANDARD QUESTIONNAIRE ON 

COMPLIANCE WITH THE VARIOUS IOTC RESOLUTIONS 

 

In accordance to IOTC Resolution 10/09, paragraph 4.1 (ii), I would like to invite CPCs to review the responses to the 

IOTC Compliance Questionnaire, which can be downloaded at the below link. I would further like to invite CPCs to 

provide their comments and possible questions on these responses. In order to allow the Chair of the Compliance 

Committee and the Secretariat to identify and report on non-compliance issues, at least thirty days in advance of the 

next Compliance Committee meeting, I shall appreciate if you can provide your feedback by the 21st April, 2014. 

To date, only nineteen CPCs (Australia, Belize, China, Indonesia, Iran, Japan, Kenya, Madagascar, Malaysia, 

Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Philippines, Republic of Korea, Sri Lanka, United Kingdom (OT), Vanuatu 

and Senegal) have submitted their completed Compliance Questionnaire. 

http://www.iotc.org/sites/default/files/documents/others/2014/Compliance%20Questionnaires_20140331%5BE%5D.z

ip 

I would like to encourage CPCs that have not yet submitted their completed Compliance Questionnaire to do so at 

their earliest possible convenience to allow the Compliance Committee to fully assess the level of compliance with 

IOTC Resolutions, by CPC. 

 

 

Madame/Monsieur, 

 

SUJET: CONCERNANT LA SOUMISSION DU QUESTIONNAIRE STANDARD SUR 

L’APPLICATION DES DIVERSES RESOLUTIONS DE LA CTOI 

 

Conformément à la Résolution 10/09 de la CTOI, paragraphe 4.1 (ii), j’invite les CPCs à examiner les réponses 

fournies au questionnaire sur l’application des Résolutions, qui peut être téléchargé au lien ci-dessous. Je vous invite, 

en outre, à envoyer vos commentaires et questions sur ces réponses. Afin de permettre au président du Comité 

d’Application et au Secrétariat d’identifier et présenter les problèmes de non-conformité, au moins trente jours avant 
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la prochaine réunion du Comité d’Application, je vous saurai gré de fournir vos commentaires au plus tard le 21 avril 

2014.  

À ce jour, seulement dix-neuf CPCs (l’Australie, le Belize, la Chine, l’Indonésie, l'Iran, le Japon, le Kenya, 

Madagascar, la Malaisie, le Maldives, Maurice, la Mozambique, l’Oman, le Philippines, la République de Corée, le 

Sri Lanka, le Royaume Uni (TO), la Vanuatu et le Sénégal) ont envoyé leur réponse au questionnaire. 

 

http://www.iotc.org/sites/default/files/documents/others/2014/Questionnaires%20Sur%20l%27Application_20140331

%5BF%5D.zip  

Je voudrai encourager les CPCs qui n'ont pas encore présentées leur réponse au questionnaire de le faire dès qu’elles 

le pourront pour permettre au Comité d’Application d'évaluer pleinement le niveau d’application des Résolutions de la 

CTOI de chaque CPC. 

 

Yours sincerely / Cordialement 

 
Rondolph Payet 

Executive Secretary / Secrétaire exécutif 

 

Attachments / Pièces jointes: 

 None/Aucune 
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